

樂善堂梁銶琚書院
家長校董選舉投票(2023)

敬啟者：

本會共接獲兩名家長候選人提名家長校董選舉一候選人為馮麗儀女士和蘇永珊女士（有關資料見另頁）。

根據章程，本會將派發候選人資料及選票，每名家長不論其就讀本校子女的數目，只可有一票，並以個人身分投票。每個家庭可獲分發兩張選票，讓其父母／監護人／實際管養該學生的人投票。獲得最多選票的候選人，將獲提名註冊為家長校董，而獲得第二最多選票的候選人，將獲提名註冊為替代家長校董。若兩個以上候選人得票相同，會以抽籤決定，抽定者即當作得票較多者。

家長校董選舉日程：

- 10月3日（星期二）開始接受投票，家長必須將選票密封後交回班主任，截止投票日期及時間為10月6日（星期五）下午五時。
- 10月13日（星期五）下午四時正在禮堂進行點票，歡迎家長出席及見證點票工作。
- 有關結果將於學校網頁及稍後以家長信方式通知家長。

投票人須知：

- 除「✓」號外，請勿在選票上劃上其他記號，否則選票將會無效。
- 將選票對摺，然後封密，切勿讓他人看見你的選擇。投票是保密的。
- 空白選票亦須交回。
- 若有遺失已發出的選票，必須向校務處遞交家長信補領。

此致
貴家長

二零二三年九月二十六日



樂善堂梁銶琚書院家長教師會謹啟

(Ref: PTA2324002)

【回條請於9月29日前交回班主任】

敬啟者：

本人已知悉有關家長校董選舉投票事宜。本家庭可獲得的兩張選票由在校就讀子女_____（_____班）領取及交回。

此覆
樂善堂梁銶琚書院家長教師會

家長簽署：_____

家長姓名：_____

學生姓名：_____

班別及班號：_____（_____）

日期：_____

樂善堂梁銻琚書院

家長校董選舉(2023)

候選人資料

候選人

姓名：馮麗儀（中五級家長）

候選人履歷及參選抱負：

履歷：家長教師會委員 (2019-2022)、替代家長校董 (2022-2023)

參選抱負：本人是梁書舊生，曾經三年都參加家長教師會，成為委員，協助家校工作。本人去年為替代家長校董，參與學校多個決策會議及出席多個學校大型活動。今年希望加入家長校董，透過去年的經驗，能夠進一步促進學校與家長之間的聯絡，培養家長與教師及學校之友好關係，共同培養學生的身心健康發展，從而達到家校合一之理念。本人定必盡心、盡力做到最好，謝謝各位家長支持。

候選人

姓名：蘇永珊（中一級家長）

候選人履歷及參選抱負：

闊別多年，今天，以另一種身份重投母校的懷抱，依然感到那份親切和歸屬感。梁書成就了今天的我，我也希望能把梁書的愛，梁書人的精神一直傳承下去。

Lok Sin Tong Leung Kau Kui College
Parent Manager Election (2023)

26th September 2023

Dear Parents/Guardians,

The Parents' and Teachers' Association ("Association") has received the nomination of 2 parents (Ms. Fung Lai Yee and Ms. Soo Wing Shan Frances) for the election of parent manager for the Association.

According to the Constitutions, the Association will distribute candidates' information and ballot papers. Every parent, irrespective of the number of children he/she has at the school, will receive only one ballot paper to vote in his or her individual capacity. Each family will receive two ballot papers for the parents/guardians/actual custodians of the children to vote. The candidate with the most votes will be the Parent Manager whereas the one with the next most votes will be the Alternate Parent Manager. If two or more candidates obtain the same number of votes, a decision will be made by drawing lots. The candidate on whom the lot falls will be deemed to have obtained more votes and get elected.

Schedule for Parent Manager Election:

- a. 3rd Oct (Tue): Voting begins. Parents must seal the ballot papers and return them to the class teacher. Any vote casted after 5pm, 6th Oct (Fri) will not be accepted.
- b. 13th Oct (Fri): The counting of votes will be conducted at 4pm in the school hall. Parents are welcome to scrutinize the counting process.
- c. The result of the election will be uploaded to the school website and will be announced via parents' notices at a later time.

Instructions for Voting:

1. Put no other marks on the ballot paper other than the mark "✓" or it will be considered null and void.
2. Fold the ballot paper into half and seal it to ensure the confidentiality of your vote.
3. Return the blank ballot paper even if you abstain.
4. Submit a parent letter to get a replacement for a lost ballot paper from the General Office.

Yours sincerely,

The Parents' and Teachers' Association
Lok Sin Tong Leung Kau Kui College



----- ✂ -----
(Ref: PTA2324002E)

【Please return this reply slip to the class teacher on or before 29th September】

Dear Parents' and Teachers' Association,

I fully understood the arrangements concerning the voting for the Parent Manager Election. We received the two ballot papers via our child _____ () of class _____.

Yours sincerely,

Parent's/Guardian's Signature: _____

Parent's /Guardian's Signature: _____

Student's name: _____

Class and class number: _____ ()

Date: _____

Lok Sin Tong Leung Kau Kui College

Parent Manager Election (2023)

Information of Candidates

Candidate 1

Name: Fung Lai Yee (Parent of F.5 student)

Candidate's Experience & Aspiration:

Experience: 家長教師會委員 (2019-2022)、替代家長校董 (2022-2023)

Aspiration: 本人是梁書舊生，曾經三年都參加家長教師會，成為委員，協助家校工作。本人去年為替代家長校董，參與學校多個決策會議及出席多個學校大型活動。今年希望加入家長校董，透過去年的經驗，能夠進一步促進學校與家長之間的聯絡，培養家長與教師及學校之友好關係，共同培養學生的身心健康發展，從而達到家校合一之理念。本人定必盡心、盡力做到最好，謝謝各位家長支持。

Candidate 2

Name: Soo Wing Shan Frances (Parent of F.1 student)

Experience and Aspiration:

闊別多年，今天，以另一種身份重投母校的懷抱，依然感到那份親切和歸屬感。梁書成就了今天的我，我也希望能把梁書的愛，梁書人的精神一直傳承下去。